

名銜	Title	紐約攝影學會名銜說明與申請	Distinction Requirement
APSNY	學會會士名銜 (APSNY) : Associate Of The Photographic Society Of New York	<p>只授予紐約攝影學會會員。申請者需投交作品，經董事局考評，認可其影藝水平并予以通過**。獲得通過考評後，授予學會會士名銜證書 (APSNY)。</p> <p>考取學會會士(APSNY)要求:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 成為紐約攝影學會會員一年後。 2. 申請者須提交十二張數碼作品。 3. 作品採用JPG格式，作品不要超過2 MB, 尺寸不要超過寬度1920和高度1080。 4. 不設固定題材，申請者可自由發揮。作品允許後期修飾創作。 5. 作品將被審核攝影用光和構圖，基本藝術概念，作品質量，後期修飾水平。 6. 申請費用美金USD\$ 150.00*** 	<p>Awarded only to members of the PSNY. Applicants need to submit their works, which will be evaluated by the Board of Directors**. After passing the examination, a certificate of Associate Of The Photographic Society Of New York will be awarded.</p> <p>APSNY Requirements</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. One year after becoming a member of the Photographic Society of New York . 2. Applicants must submit 12 digital images in JPEG format for applying APSNY. 3. All submission in JPG format, Do not exceed 2MB size, Do not exceed width 1920 and height 1080. 4. There is no fixed theme; the applicant may submit images of their own choosing. Modification of images to express applicant's creativity is allowed. 5. Photographic submissions will be audited based on light and composition, the basic concept of art, quality and modifications. 6. Application fee is USD 150.00***.
FsPSNY	專題高級會士 : Special Themes Fellow of The Photographic Society of New York	<p>只授予紐約攝影學會會員。申請者需投交作品，經董事局考評，認可其影藝水平并予以通過**。獲得通過考評後，授予專題高級會士名銜證書 (FsPSNY)。</p> <p>考取學會會士(FsPSNY)要求:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 考取學會會士(APSNY)一年後。 2. 申請者須提交二十張數碼作品。 3. 作品採用JPG格式，作品不要超過2 MB, 尺寸不要超過寬度1920和高度1080。 4. 學會將設定不同的專題，自選一個專題題材。 <ul style="list-style-type: none"> * 肖像作品畫意攝影, 集錦攝影 * 風光 (自然風光, 城市風光) * 微距 * 運動 * 人文 * 創意 * 室內表演, 室外表演 * 靜物畫意擺拍 * 商業產品攝影 * 人類訓養的動物 * 自然類 (採用PSA定義和準則) * 旅遊類 (採用PSA定義和準則) * 自選專題 (請先與學會名銜主席聯繫溝通) 5. 作品將被審核攝影用光和構圖，基本藝術概念，作品質量，後期修飾水平。 6. 申請費用美金USD\$ 175.00*** 	<p>Awarded only to members of the PSNY. Applicants need to submit their works, which will be evaluated by the Board of Directors**. After passing the examination, a certificate of Special Themes Fellow of The Photographic Society of New York will be awarded.</p> <p>FsPSNY Requirements</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. One year after awarded the APSNY . 2. Applicants must submit 20 digital images in JPEG format for applying FsPSNY. 3. All submission in JPG format, Do not exceed 2MB size, Do not exceed width 1920 and height 1080. 4. There is no fixed theme; the applicant may submit images of their own choosing. Modification of images to express applicant's creativity is allowed. <ul style="list-style-type: none"> *Pictorial *Landscape / Cityscape / Seascape *Macro *Sport *People and culture *Creative *Indoor/outdoor performances *Still life *Commercial product *Domesticated animals *Nature (follow PSA definitions and guidelines) *Photo travel (follow PSA definitions and guidelines) *Self-selected topics (please contact the chairman of the society first) <ol style="list-style-type: none"> 5. Photographic submissions will be audited based on light and composition, the basic concept of art, quality and modifications. 6. Application fee is USD 175.00***.

<p>FPSNY</p>	<p>高級會士名銜 (FPSNY) : Fellow Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>只授予紐約攝影學會會員。申請者需提交作品，經董事局考評，認可其影藝水平并予以通過**。獲得通過考評後，授予學會高級會士名銜證書。</p> <p>考取學會會士(FPSNY)要求:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 考取學會會士(APSNY) 一年後 2. 申請者必須提供三組作品，每組八張作品，合共二十四張作品以供考評。 3. 作品採用JPG格式，作品不要超过2 MB, 尺寸不要超过宽度1920和高度1080。 4. 申請者必須提供一組肖像作品，另外自選兩個專題（組）。每個專題（組）必須提交八張作品 <p>學會設定不同的專題:</p> <ul style="list-style-type: none"> * 畫意攝影, 集錦攝影 * 風光（自然風光, 城市風光） * 微距 * 運動 * 人文 * 創意 * 室內表演, 室外表演 * 靜物畫意擺拍 * 商業產品攝影 * 人類訓養的動物 * 自然類（採用PSA定義和準則） * 旅遊類（採用PSA定義和準則） * 自選專題（請先與學會名銜主席聯繫溝通） <ol style="list-style-type: none"> 5. 申請者可以選擇提交彩色作品或者黑白（單色）作品。不論選擇彩色還是黑白(單色)，全組8張作品必須全部是彩色，或8張全部是黑白（單色） 6. 作品將被審核攝影用光和構圖，基本藝術概念，作品質量，後期修飾水平。 7. 申請費用美金USD\$ 200.00*** 	<p>Awarded only to members of the PSNY. Applicants need to submit their works, which will be evaluated by the Board of Directors**. After passing the examination, a certificate of Fellow of The Photographic Society of New York will be awarded. FPSNY Requirements</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. One year after awarded the APSNY . 2. Applicants must submit three (3) sets of photos. Each Set should consist of 8 images, total 24 photos. 3. All submission in JPG format, Do not exceed 2MB size, Do not exceed width 1920 and height 1080. 4. Applicants must submit one set of 8 photos of Portrait theme (mandatory), Plus two (2) other themes of applicant's choice, select from the below PSNY request themes. <ul style="list-style-type: none"> *Pictorial *Landscape / Cityscape / Seascape *Macro *Sport *People and culture *Creative *Indoor/outdoor performances *Still life *Commercial product *Domesticated animals *Nature (follow PSA definitions and guidelines) *Photo travel (follow PSA definitions and guidelines) *Self-selected topics (please contact the chairman of the society first) <ol style="list-style-type: none"> 5. All images must be in either all Color or all Mono format. Combination of color and mono in same theme will be unacceptable. 6. Photographic submissions will be audited based on light and composition, the basic concept of art, quality and modifications. 7. Application fee is USD 200.00***.
<p>SVCPSNY</p>	<p>傑出服務會士名銜 (SVCPSNY) : Service Of The Photographic Society of New York</p>	<p>榮譽類名銜不接受申請，由會長推薦，董事局酌情授予。授予長期服務學會和對學會有貢獻的會員（五年以上）</p>	<p>SVCPSNY - Service Of The Photographic Society of New York. (not available for applying, Nomination by President and approved by the Board of Directors)</p>
<p>EPSNY</p>	<p>國際影展會士名銜 (EPSNY) : Exhibitor of The Photographic Society Of New York</p>	<p>授予參加本會每年舉辦的國際攝影沙龍展(5年以上)，並且取得特定成績的參賽者(至少60張入圍或獲獎相片)。</p> <p>申請費用美金USD\$ 50.00***</p>	<p>Participated in the annual PSNY International Salon Of Photography(Members and non-members) for at least 5 years and at least 60 acceptances or awards.</p> <p>Application fee IS USD\$50.00***</p>
<p>CEPSNY</p>	<p>珊瑚級國際影展會士名銜 (CEPSNY) : Coral Exhibitor of The Photographic Society Of New York</p>	<p>授予參加本會每年舉辦的國際攝影沙龍展(8年以上)，並且取得特定成績的參賽者(20張獲獎相片和至少80張入圍相片)。為國際影展會士的進階名銜。</p> <p>申請費用美金USD\$ 75.00***</p>	<p>Participated in the annual PSNY International Salon Of Photography(Members and non-members) for at least 8 years and at least 20 awards and 80 acceptances.</p> <p>Application fee IS USD\$75.00***</p>

<p>GEPSNY</p>	<p>黃金級國際影展會士名銜 (GEP SNY) : Gold Exhibitor Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>授予參加本會每年舉辦的國際攝影沙龍展(12年以上), 並且取得特定成績的參賽者(40張獲獎相片和至少120張入圍相片)。為國際影展會士的進階名銜。</p> <p>申請費用美金USD\$ 100.00***</p>	<p>Participated in the annual PSNY International Salon Of Photography(Members and non-members) for at least 12 years and at least 40 awards and 120 acceptances.</p> <p>Application fee IS USD\$100.00***</p>
<p>SEPSNY</p>	<p>高級國際沙龍影展會士名銜 (SEPSNY) : Salon Exhibitor Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>經審核通過後, 授予在在國際影展獲得傑出成績的會員, 肯定所取得的成績。申請者須要4次進入由美國攝影學會所統計的每年影展入選作品排名世界前十名(簡稱:世界十傑), 並且取得10枚 PSA or FIAP金牌。</p> <p>請函內要列明 : a) 英文姓名。b) 入選世界十傑的年份, 名次, 組別。 請費用USD\$50.00。</p>	<p>Applicable to PSNY members only. Any member in the corresponding qualifications can be applied to the title team leader, without evaluation.</p> <p>Applicant who are listed as PSA Top Ten Photographer of the World four times (4x) and have been awarded 10 PSA or FIAP gold medals.</p>
<p>EEPSNY</p>	<p>高級國際傑出影展會士名銜 (E EPSNY) : Excellent Exhibitor Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>經審核通過後, 授予在在國際影展獲得卓越成績的會員, 肯定所取得的成績。申請者須要至少8次進入由美國攝影學會所統計的每年影展入選作品排名世界前十名(簡稱:世界十傑), 並且取得30枚PSA or FIAP金牌。</p>	<p>Applicable to PSNY members only. Any member in the corresponding qualifications can be applied to the title team leader, without evaluation.</p> <p>Applicant who are listed as PSA Top Ten Photographer of the World eight times (8x) and have been awarded 30 PSA or FIAP gold medals</p>
<p>Hon. PSNY</p>	<p>榮譽會員名銜 (Hon. PSNY) : Honorary Member Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>榮譽會員名銜 (Hon.PSNY), 授予長期服務學會和對學會有貢獻的會員, 此名銜榮譽更高於 [傑出服務會士名銜 (SVCPSNY)]。</p>	<p>Hon.PSNY - Honorary Member Of The Photographic Society Of New York. (not available for applying, by nomination only)</p>
<p>Hon. FPSNY</p>	<p>榮譽高級會士名銜 (Hon. FPSNY) : Honorary Fellow Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>榮譽高級會士名銜 (Hon.FPSNY), 授予長期服務學會和對學會有貢獻的會員, 這是學會的最高名銜。</p>	<p>Hon.FPSNY- Honorary Fellow Of The Photographic Society Of New York. (not available for applying, by nomination only)</p>
<p>Hon. Advisor</p>	<p>榮譽顧問名銜 (Hon. Advisor) : Honorary Advisor Of The Photographic Society Of New York</p>	<p>榮譽顧問名銜 (Hon. Advisor), 授予有貢獻的PSA會員和學會友好人士, 這是非會員的最高名銜。</p>	<p>Hon.Advisor- Honorary Advisor Of The Photographic Society Of New York. (for non PSNY members and not available for applying, by nomination only)</p>

不再發行 No Longer Issue

<p>Hon. EPSNY</p>	<p>榮譽展覽會士名銜 (Hon. EPSNY) : Honorary Exhibitor Of The Photographic Society Of New York</p>		
<p>PEPSNY</p>	<p>國際白金級影展會士</p>		
<p>Hon. opc- PSNY</p>	<p>世界榮譽當代影藝名家名銜 (Hon. opc-PSNY)</p>		
		<p>(會員如有不遵守本會章程，妨害本會名聲，假借本會名義招搖，蓄意破壞本會名聲與利益，經查證實並經董事局議決通過撤銷會籍者，將同時撤銷各項名銜。本會並發會信通知所有會員與在本會網頁公佈取消其會籍之事實。本會並保留一切合法追究之法律權利。)</p>	

<p>**學會會士 (APSNY) , 專題高級會士 (FsPSNY), 高級會士 (FPSNY) 的申請者的每次申請, 均有三次考評機會, 申請者的每次申請在全部申請程序完成後仍然不獲通過者, 須在十二個月後方可做下次申請。</p> <p>**第一次考評不獲通過後, 必須在收到通知的兩個月後, 三個月內, 提交第二次考評作品。</p> <p>**第二次考評不獲通過後, 必須在收到通知的三個月後, 六個月內, 提交第三次考後作品。</p> <p>**第三次考評不獲通過後, 本次申請程序全部完成, 本會不會退回申請費用。</p>	<p>Applicants for APSNY, FsPSNY and FPSNY have 3 chances of assessment for each application.</p> <p>If not accepted the first try, the applicant have to wait two (2) months before applying again but within three (3) months.</p> <p>If not accepted the second try, the applicant have to wait three (3) months before applying again but within six (6) months.</p> <p>If not accepted the third try, the entire application process is complete and the application fee will not be refunded.</p>
<p>***申請者必須以美元現金, 或美國銀行的支票, 或PAYPAL支付費用。</p>	<p>***Payment must inUSD, money orders or cheque, or PAYPAL.</p>
<p>提交數碼影像電郵: General.info.psnny@gmail.com</p>	<p>E-mail address for digital images: General.info.psnny@gmail.com</p>
<p>PAYPAL 電子郵箱: Generalexhibition@psnny.org</p>	<p>PAYPAL email address: Generalexhibition@psnny.org</p>
<p>支票收款人: PSNY</p>	<p>money order or cheque pay to : PSNY</p>
<p>支票郵寄地址 Mailing address :</p>	<p>PSNY PO BOX 998, New York, NY 10002, USA</p>